
Protokół z XXIV zebrania Rady Osiedla, 

które odbyło sie w dniu 5 września 2018 roku 

1. Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum (lista obecności zał . nr 1). Zebranie 

otworzyła przewodnicząca Pani Ewa Buzo -Dziedzic. 

2. Radni Rady Osiedla Kłodnica omówili propozycje do budżetu miasta na rok 2019. 

Wybrano 4 inwestycje, które postanowiono zgłosić jako propozycje Rady Osiedla 

Kłodnica. Podjęto w tej sprawie stosowną uchwałę . 

3. Omówiono również propozycje do budżetu starostwa na rok 2019. Wybrano 2 

inwestycje, które postanowiono zgłosić jako propozycje Rady Osiedla Kłodnica do 

budżetu starostwa . Podjęto w tej sprawie stosowną uchwałę. 

4. Został omówiony problem z dziurami w nawierzchni na ulicy Jagiellońskiej . W 

związku z licznymi głosami mieszkańców w tej sprawie, postanowiono 

wystosować pismo w tej sprawie do odpowiedniego wydziału Starostwa 

Powiatowego. 

5. Podniesiono również problem niebezpiecznego przejazdu dla rowerzystów po 

drodze 423 pomiędzy Kłodnicą a Januszkowicami. Postanowiono złożyć pismo do 

WOjewódzkiego Zarządu Dróg z prośbą o utworzenie na tej drodze ścieżki 

rowerowej. 

6. Ustalono, iż następne zebranie Rady Osiedla odbędzie się w dniu 3 października . 

Dyżur Radnych w tym dniu pełnić będą Jagoda Zmarz i Damian Nowak. 
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Protokół z XXV zebrania Rady Osiedla, 

które odbyło się w dniu 3 października 2018 roku 

1. Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum (lista obecności zał. nr 1). 

Zebranie otworzyła przewodnicząca Pani Ewa Buzo -Dziedzic. 

2. Na spotkaniu rada osiedla gościła Pana Pawła Masełko (radny 

powiatowy), tematem rozmowy była poprawa bezpieczeństwa na osiedlu 

Żabieniec oraz remont ulicy Jagiellońsk i ej wraz z budową drogi 

rowerowej . 

3. Radny Osiedla Kłodnica Pan Damian Nowak przekazał radnym informacje 

odnośnie złożonego pisma przez mieszkańca ulicy Jagiellońskiej w sprawie 

przebudowy ulicy Jagiellońskiej . Temat został podjęty na dyżurze radnych 

w dniu 3.10.2018 r. 

4. Na spotkaniu Rady Osiedla, mieszkaniec ulicy Kłodn i ckiej zgłosił radnym 

brak kursującego autobusu nr 4 przez ulicę Sportową w godzinach 

popołudn iowych (po godzinie 15). 

5. Ustalono, iż następne zebranie Rady Osiedla odbędzie się w dniu 7 

listopada. Dyżur Radnych w tym dniu pełnić będą Ewa Buzo - Dziedzic 

oraz Edyta Nowak - Jasek. 
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Protokół z XXVI zebrania Rady Osiedla, 

które odbyło się w dniu 24 października 2018 roku 

1. Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum (lista obecności zał. nr 1). 

Zebranie otworzyła przewodnicząca Pani Ewa Buzo -Dziedzic. 

2. Przewodnicząca Rady Osiedla Kłodnica przekazała radnym osiedla, 

informacje na temat pisma otrzymanego z Urzędu Miasta z prośbą o 

opinię w sprawie zmian w Regulaminie utrzymania porządku na 

terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

3. Podjęto dyskusję w temacie utrzymania porządku na terenie gminy 

Kędzierzyn-Koźle, ustalono wspólne stanowisko, które postanowiono 

przedstawić w pisemnej opinii. Pismo w sprawie utrzymania czystości 

zostało szczegółowo omówione przez radę osiedla Kłodnica. 
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Protokół z XXVII zebrania Rady Osiedla, 

które odbyło się w dniu 07 listopad 2018 roku 

1. Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum (lista obecności zał. nr 1). Zebranie 

otworzyła przewodnicząca Pani Ewa Buzo -Dziedzic 

2. Radny Osiedla Pan Grzegorz Cylok-Sokołowski, przekazał radnym Osiedla Kłodnica 

informacje na temat spotkania, które odbyło się w Urzędzie Wojewódzkim w 

Opolu w sprawie budowy drogi alternatywnej wyprowadzającej samochody 

ciężarowe z portu Koźle w Kłodnicy. Na spotkaniu obecni byli radni z zespołu ds. 

monitorowania inwestycji w porcie Koźle w Kłodnicy oraz przedstawiciele firmy 

KKT Terminale. 

3. Przewodnicząca Rady Osiedla Pani Ewa Buzo-Dziedzic, przekazała radnym 

informację odnośnie pisma otrzymanego z Urzędu Miasta w sprawie przebudowy 

drogi oraz budowy chodnika na ulicy Jagielońskiej. (Pismo zostało złożone przez 

Radę Osiedla na prośbę mieszkańca ulicy Jagielońskiej). 

4. Przewodnicząca odczytała pismo otrzymane z Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

sprawie budowy drogi rowerowej na odcinku Kłodnica- Januszkowice 

(droga nr 423). 

5. Radni Osiedla Kłodnica, postanowili złożyć pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w sprawie zastoin wodnych na ulicy Kłodnickiej, oraz remontu chodnika na ulicy 

Ktodnickiej. (Informacja przekazana od mieszkańca ulicy Ktodnickiej na zebraniu 

rady osiedla). 

6. Szczegółowo zostały omówione warsztaty Bożonarodzeniowe, które odbędą się 

15 grudnia 2018 r. w domu kultury w Ktodnicy. 

7. Ustalono, iż następne zebranie Rady Osiedla odbędzie się w dniu 5 grudnia. Dyżur 

Radnych w tym dniu pełnić będą Bogusława Konieczna oraz Małgorzata Kłosek. 
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Protokół z XXVIII zebrania Rady Osiedla, 

które odbyło się w dniu 05 Grudzień 2018 roku 

• Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum (lista obecności zał . 

nr 1). Zebranie otworzyła przewodnicząca Pani Ewa Buzo

Dz iedzic 

• Na spotkaniu Rady Osiedla omówiony został kiermasz 

bożonarodzeniowy który odbył się 15.12.2018 w domu kultury 

w Kłodnicy . 

• Na zebraniu Pan Damian Nowak przekazał radnym osiedla 

informaCję w sprawie możliwości wsparcia wydania książki o 

Kłodnicy napisanej przez mieszkańca osiedla Pana Piotra 

Tomanek. 

• Ustalono, iż następne zebranie Rady Osiedla odbędzie się w 

dniu 2 stycznia . Dyżur Radnych w tym dniu pełnić będą 

Sebastian Szymoniak oraz Radosław Dziedzic. 
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